
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

18.8.2015 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 44/4 mandag d. 17. august 2015 kl. 19.30 i hus nr. 45 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
 Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 

Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 
 Tom Sund  Suppleant  (23) 

Karin Eriksen Suppleant  (40) 
Afbud: Leif Larsen  Kasserer  (21) 
 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Hus nr. 5 er lejet ud i 2 år til en irsk familie. 
 
Herlev kommune har sendt invitation ud til det årlige møde mellem repræsentanter for 
kommunens grundejerforeninger, Borgmesteren, formanden for Teknik og Miljø udvalget 
samt embedsmænd fra forvaltningen. Mødet afholdes 8. oktober og bestyrelsen vil være 
repræsenteret på mødet. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Ingen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Bestyrelsen har modtaget et udkast til beslutningsforslag fra Herlev kommune ang. 
vedligeholdelse af vejstykket fra Hjortespringparken 60 til Byskovvej. Herlev kommune 
ønskede bestyrelsen kommentarer til forslaget. Da forslaget er, at kommunen hurtigst 
muligt overtager vedligeholdelsen af vejstykket, har bestyrelsen meddelt kommunen, at vi 
bakker om beslutningsforslaget. 
 
Herlev kommune har opsagt aftalen om snerydning og vil fremsende ny tilbud i august. Pr. 
dags dato er tilbuddet ikke modtaget. 
 
Store skilte ang. nabohjælp er bestilt. Der vil blive placeret et i hver ende af vejen. 
 



Varmeudvalget: 
Vores forbrug overfor Vestforbrændingen følger deres forudsigelse inden for 1 %. Dette 
efter 7 måneder af et ”varmeår”. 
 
Grønt udvalg: 
Tom (23) er fortsat i løbende dialog med de forskellige beboere i Bakkedragets villaby ang. 
nye hække. Dem vi havde den bedste dialog med har pludseligt ændret holdning, så nu 
foreslår de, at vi skal betale 75 % og de 25 %. Det har bestyrelsen afvist, og vi vil nu 
fortsætte med de andre projekter. 
 
Den gartner, der vedligeholder fælles-fællesarealerne, har eftersået græs på den gamle 
bålplads. Græsset har ikke fået fat, hvorfor vi vil henvende os til gartneren igen, for at få 
færdiggjort området. 
 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Intet 
 
Festudvalg: 
Der er planlagt sommerfest lørdag d. 22. august.  
 
Der er planlagt bestyrelsesfest lørdag d. 3. oktober. 
 
Velkomstudvalg: 
Udvalget er klar til at besøge nr. 5 og 33. 
 
Legpladsudvalg: 
Legepladsudvalget har ønsket en erstatning for det koldbøttestativ der blev fjernet i foråret, 
med henvisning til legepladskonsulentens rapport.  
 
Bestyrelsen bakker op om forslaget og forhåbentligt kan vi snart se et nyt koldbøttestativ, 
hvor faldunderlaget er græs og ikke asfalt. 
 
Punkt 5: Økonomi. 
På oplæg fra Leif gennemgik Poul foreningsregnskab og varmeregnskab pr. dags dato. 
Dette gav ikke anledning til yderligere kommentarer.  
 
Punkt 6: Eventuelt 
Intet. 

 
 

Mødet sluttede kl. 21.30 
 
 
 

Bestyrelsen 


